
Vraag voor het vragenuur van 4 november:

Op 6 oktober woedde aan de Parallelweg in Didam een zeer grote uitslaande brand. Recent zijn wij geïnformeerd 
over ontwikkelingen bij de brandweer dat er een tankautospuit minder beschikbaar komt voor onze gemeente. 
Daardoor zal de afhankelijkheid van de waterputten toenemen. Dit leidt tot de volgende vraag:

Hoe anticipeert de gemeente Montferland op deze ontwikkelingen? 

Namens Lokaal Belang Montferland
Roy Polman


